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Vragen van het lid Madlener (PVV) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat er te veel defecten zijn bij trucks (ingezonden 
25 augustus 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat er te veel defecten zijn bij trucks?1 

Vraag 2
Kunt u een overzicht geven van het percentage onveilige vrachtwagens op de 
Nederlandse wegen in de afgelopen 5 jaar? Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt 
u tevens het onderscheid maken tussen Nederlandse en buitenlandse 
vrachtwagens? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat, als een vrachtwagen gebreken vertoont aan de 
remmen en/ of aan de banden, deze vrachtwagen onder geen enkel beding 
meer de weg op mag zolang hij niet gerepareerd is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat een landelijke campagne over transportveiligheid niet 
voldoende is en dat de controles van de politie en de Inspectie Leefomgeving 
en Transport per direct geïntensiveerd moeten worden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat er sprake is van oneerlijke concurrentie als vervoer-
ders vanwege de crisis onderhoud aan de wagens uitstellen? Zo nee, waarom 
niet?

1 http://nos.nl/artikel/689464-tvm-veel-defecten-vrachtwagens.html
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